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Abstract (en)
The invention relates to a drawer guide (14) for drawers (12) which can be drawn out of the body of a piece of furniture (10), comprising a guide rail
(18) on the body of said piece of furniture and a guide rail (16) on the drawer as well as two bearing members (26) which can be mounted on the
body of the piece of furniture (10) and bear the guide rail (18) on the body of the piece of furniture. In order to improve said drawer guide such that
the mounting of the closure mechanism is simplified, it is proposed that a front bearing member (26) be designed such that it positions a closure
strip (42) in a defined manner in a position in which the drawers (12) are released and in a position in which the drawers (12) are locked, and that
there be provided, on a front bearing member (26), a latching device (114) which can be latched with a latching element (106), moving on a track, of
the closure strip (42) in one of the positions of the closure strip (42). <IMAGE>

Abstract (de)
Um eine Auszugführung (14) für aus einem Korpus (10) ausziehbare Auszüge (12), umfassend eine korpusseitige Führungsschiene (18) und eine
auszugseitige Führungsschiene (16) sowie zwei an dem Korpus (10) montierbare Träger (26), welche die korpusseitige Führungsschiene (10)
tragen derart zu verbessern, daß die Montage des Schließmechanismus vereinfacht wird, wird vorgeschlagen, daß ein frontseitiger Träger (26)
eine Schließleiste (42) in einer die Auszüge (12) freigebenden und einer die Auszüge (12) sperrenden Stellung definiert positionierend ausgebildet
ist und daß an einem frontseitigen Träger (26) eine Rasteinrichtung (114) vorgesehen ist, welche mit einem sich auf einer Bahn bewegenden
Rastelement (106) der Schließleiste (42) in einer der Stellungen der Schließleiste (42) verrastbar ist. <IMAGE>
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